
 

 

Geachte voorzitter , wethouder en raadsleden commissie Beheer,  

Mijn naam is Annemarie Duppen-v Swaay en dank u dat u mij de gelegenheid geeft om over het 

onderwerp HOV door Noord in te spreken. 

Ik spreek namens vele boze bewoners in Haarlem Noord. 
U laat de oudere Haarlemmers met een beperking, blinden en slechtzienden, moeders met 
kinderwagens en ouders met schoolgaande kinderen die langs het tracé van de nieuw HOV-Noord 
over de Rijksstraatweg wonen en over moeten steken naar school, winkels, dienstencentra  
enzovoort in de kou staan, bij de voetgangersoversteekplaatsen Julianapark, Marsmanplein, Jan 
Campertstraat,omdat u niet wenst te luisteren naar de gevoelens van deze bewoners.  
 
Veel ouderen bezoeken de Schakel om elkaar te ontmoeten om zo een  isolement te voorkomen; 

een ambitie van de coalitie, maar de weg er naar toe wordt zeer onveilig gemaakt. 

Zelfredzaamheid wordt een lege leus, als mensen niet meer over durven te steken. 

Wij hebben  namens De Schakel in februari 2016 bijna 400 handtekeningen van verontruste 

ouderen overhandigd aan het college. 

Ook merken veel blinden en slechtziende in de praktijk, als ze met een uitgestoken stok te kennen 
geven dat ze gaan oversteken, dat zij geen voorrang krijgen van fietsers, brommers, scooters, of 
automobilisten en dan kan je je als gehandicapte voetganger heel kwetsbaar voelen. 
.   
Zie ook het YouTube filmpje van Boze actievoerders waarin een eerlijker beeld wordt gegeven van 
de werkelijke situatie in de spits dan in uw 3D simulatiefilmpje  dat een onwerkelijk toekomstige 
beeld van de avondspits toont. Het filmpje van de gemeente klopt niet, alleen al omdat er op het 
filmpje geen mensen in een rolstoel, met een rollator of met een blindenstok oversteken. 
 
Op 31 januari 2013 is door de Haarlemse gemeenteraad een Motie Vreemd ( vergadering 
gemeenteraad) aangenomen waarin nadrukkelijk is gesteld dat de voetgangersstoplichten moeten 
blijven. Deze is in ieder geval ondertekend door: PVDA, CDA ,SP, Groenlinks, OPH, Actiepartij. 
Volgens de bewoners van Haarlem-Noord is de houdbaarheidsdatum van deze aangenomen 
motie nog lang niet verstreken. 
 
De route van de HOV-Noord is niet alleen een kwestie van slechts door Haarlem-Noord rijden, 
maar moet ook Voor Haarlem-Noord een meerwaarde zijn in combinatie met leefbaarheid & 
veiligheid en kan ook een zeer belangrijke rol spelen in de toegankelijkheid van het Openbaar 
Vervoer.. 
 
Veiligheid en leefbaarheid doet blijkbaar niet ter zake en alles lijkt  af te hangen van de 
beschikbaar gestelde vergoeding door de provincie, maar is dat echt waar? Toch is de vraag 
gerechtvaardigd of de provincie, die veiligheid in het verkeer overal propageert, echt de laatste 
seconde uit het tracé wil persen ten koste van de verkeersveiligheid.  
 
Vanuit de gemeente zijn er enkele bijeenkomsten georganiseerd ,maar er was eigenlijk geen 
inspraak mogelijk omdat gemeente-ambtenaren de plannen op papier al hadden uitgewerkt  en 
bewoners werden ook door de gemeente ambtenaren voor hun gevoel in de kou gezet.  
 
Wie van u offert de voetgangersstoplichten en misschien ook mensenlevens, van kinderen tot 
ouden van dagen, op aan een handvol seconden? 
 
Dank u voor uw aandacht. 


